
 

 

Motion angående tillagningskök Haga Park 

Då det är aktuellt med byggnation av 20 korttidsplatser vid Haga Park i Förslöv vore 

det av värde att samtidigt utreda byggnation av tillagningskök.  

Totalt kommer det då att bli 48 + 20 platser i Förslöv och det är inte rimligt att maten 

ska transporteras till så många boende från Skogsliden.  

Även om två kök kanhända kostar mer så kostar transporterna också både energi 

(bensin/el/diesel), chaufför med mera och det blir en onödig belastning på miljön.  

Det är också sårbart med endast ett tillagningskök för äldreboendena i kommunen, 

alla minns väl den långa stängningen av Skogslidens kök? 

Dessutom är det näringsmässigt bättre att kunna servera varm mat direkt från köket, 

förhoppningsvis kan våra äldre bli mer sugna på mat när de känner doften från 

tillagningsköket. 

Maten är ju en höjdpunkt på dagen för våra äldre som inte får så mycket stimulans 

annars så de ser verkligen fram emot måltiderna. 

 

Centerpartiet yrkar att: 

Förvaltningen får i uppdrag att utreda byggnation av tillagningskök på Haga Park i 

samband med byggnation av 20 korttidsplatser. 

 

För Centerpartiet   2021-12-06 
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